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Protokół Nr XXXVII/2021 

z sesji Rady Gminy Mszana w dniu 20 grudnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 
16:11 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 
1. Rafał Bura 
2. Roman Bura 
3. Roman Goik 
4. Magdalena Herman 
5. Marek Kotula 
6. Piotr Kuczera 
7. Marek Liśnikowski 
8. Celina Mizia 
9. Tomasz Mrowiec 
10.  Ilona Mura 
11.  Krzysztof Rduch 
12.  Elżbieta Skorupa 
13.  Wioleta Szotek 
14.  Ewa Wawrzyczny 
15.  Beata Wieszołek. 

Pkt. 1 i 2. Otwarcie sesji 

Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 
Liśnikowski.  

Na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że sesja jest prawomocna. 
Następnie powitał Radnych, Wójta Mirosława Szymanka, Z-cę Wójta Błażeja 
Tatarczyka, Skarbnik Małgorzatę Gąsior, Sekretarz Joannę Szymańską oraz 
kierowników i pracowników Urzędu Gminy. 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
Sesja była transmitowana na żywo: 
https://www.youtube.com/watch?v=nEdgYCK4S5E, jednak wystąpiły duże 
problemy techniczne związane z brakiem obrazu i dźwięku.  

Pkt. 3. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury w dniu 13 grudnia 
zostały przedstawione i pozytywnie zaopiniowane dodatkowe cztery projekty 
uchwał, które należy dołączyć do porządku obrad. Są to: 
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- Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Mszana na 2021 rok – 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu  
- Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu 
- Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady 
Gminy Mszana na 2022 r. – stanowi załącznik nr 5 do protokołu 
- Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady 
Gminy Mszana na 2022 r. – stanowi załącznik nr 6 do protokołu 
Ponieważ projekty zostały już omówione i pozytywnie zaopiniowane, 
prowadzący obrady zarządził jedno głosowanie nad rozszerzeniem o te uchwały 
porządku obrad. 
Głosowano w sprawie: Rozszerzenie porządku obrad o 4 projekty uchwał.  
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek Kotula, Piotr 
Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, 
Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata 
Wieszołek, Rafał Bura (ustnie do protokołu). 
 
Następnie prowadzący obrady poinformował, że przed sesją wpłynął od Wójta 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowczego protestu wobec propozycji 
poprowadzenia przez Polskie Sieci Energetyczne linii 2 x 400 kV Jastrzębie-
Zdrój-Zebrzydowice-Godów na terenie Gminy Mszana. 
Projekt omówił Wójt Mirosław Szymanek. Polskie Sieci Elektroenergetyczne 
planują budowę 2 linii wysokiego napięcia o wartości 400kV na terenie Godowa, 
Jastrzębia-Zdroju i Zebrzydowic. Przeciwko przebiegowi linii protestują 
mieszkańcy Jastrzębia Zdroju, zrzeszeni w Komitecie Protestujących. Na 
publicznych spotkaniach proponują "alternatywną" trasę przebiegu, między 
innymi przez teren Gminy Mszana. Propozycję tę należy oprotestować, 
ponieważ teren Gminy Mszana przecina już autostrada A1, są również projekty 
poprowadzenia przez teren Gminy szybkiej kolei w ramach budowy 
Centralnego Portu Komunikacyjnego. Kolejna inwestycja, której budowa niesie 
za sobą wiele negatywnych skutków, wpłynie niekorzystnie na warunki życia 
mieszkańców. Inwestycja ta nie jest ujęta w studium uwarunkowań i kierunków 
rozwoju Gminy Mszana ani w miejscowych planach zagospodarowania 
przestrzennego czy w Strategii Gminy Mszana. Ponadto inwestycja ma 
wchodzić w tereny inwestycyjne gminy. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Prowadzący obrady poddał pod głosowanie rozszerzenie porządku obrad o ten 
projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia stanowczego protestu wobec propozycji poprowadzenia 
przez Polskie Sieci Energetyczne linii 2 x 400 kV Jastrzębie-Zdrój-
Zebrzydowice-Godów na terenie Gminy Mszana 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek. 
 
Prowadzący obrady odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Sprawdzenie listy obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXXVI/2021 Rady Gminy Mszana z dnia 29 

listopada 2021 r. 
5. Sprawozdania z prac komisji. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na lata 2022 – 
2029 

 b/ budżetu Gminy Mszana na 2022 rok 
 c/ wydatków budżetowych, których realizowane planowane kwoty 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 r. 
 d/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2021 rok 
 e/ wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi 

 f/ pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 g/ przekazania środków finansowych dla Policji 
 h/ określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

Nagród Gminy Mszana za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej i upowszechniania kultury 

 i/ ustanowienia Nagrody Gminy Mszana za osiągnięte wyniki 
sportowe 

 j/ planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mszana na 2022 r. 
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 k/ planu pracy Rady Gminy Mszana na 2022 r. 
 l/ planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Mszana na 

2022r. 
 m/ planu pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady Gminy 

Mszana na 2022r.  
 n) wyrażenia stanowczego protestu wobec propozycji 

poprowadzenia przez Polskie Sieci Energetyczne linii 2 x 400 kV 
Jastrzębie-Zdrój-Zebrzydowice-Godów na terenie Gminy Mszana 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 

Nie było innych wniosków o zmianę zaproponowanego porządku obrad. 
Przewodniczący stwierdził, że punkty 1-3 zostały zrealizowane i przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu 

Do protokołu z sesji nr XXXVI/2021 Rady Gminy Mszana z dnia 29 listopada 
2021 r. nie było uwag. Przewodniczący RG zarządził głosowanie nad jego 
przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji nr XXXVI/2021 Rady Gminy 
Mszana z dnia 29 listopada 2021 r. 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Protokół został przyjęty. 

Pkt. 5. Sprawozdania z prac Komisji złożyli: 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Roman Bura, z posiedzenia w 
dniu 6 grudnia 2021 r.: 

6 grudnia Komisja Rewizyjna w pełnym składzie przeprowadziła kontrolę w 
Urzędzie Gminy Mszana. Kontrolowane były dotacje przyznawane przez Gminę 
w 2020 r. i w roku bieżącym do Ochotniczych Straży Pożarnych, klubów 
sportowych i organizacji pożytku publicznego, a także dotacje do 
Międzygminnego Związku Komunikacyjnego.  
W roku 2020 każda z OSP otrzymała po 5.000 zł, które przeznaczono na zakup 
sprzętu, materiałów i wyposażenia niezbędnego do prowadzenia działań 
ratowniczo-gaśniczych. Dotacje udzielono na podstawie przepisów ustawy z 
dnia 24 sierpnia 1991 r. o ochronie przeciwpożarowej oraz ustawy z dnia 27 
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sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. Ponadto OSP Mszana otrzymała 
dotację celową w wysokości 261.210 zł z budżety Gminy Mszana w związku z 
zakupem średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego. Dotowani przedstawili 
rozliczenia z wykorzystania dotacji. 
W roku 2021 Ochotnicze Straże Pożarne otrzymały także po 5.000 zł na zakup 
sprzętu, materiałów i wyposażenia niezbędnego do prowadzenia działań 
ratowniczo-gaśniczych. Ponadto OSP Gogołowa otrzymała dotację celową w 
wysokości 250.000 zł w związku z zakupem średniego samochodu ratowniczo-
gaśniczego. Dotowani są w trakcie rozliczenia z wykorzystania dotacji. 
Do skontrolowanej dokumentacji Komisja nie wniosła uwag. 
Komisja skontrolowała również dotacje przyznane klubom sportowym i 
organizacjom pożytku publicznego. 
W 2020 r. udzielono dotacji dla: Ludowego Klubu Sportowego „Start” Mszana w 
kwocie 70.000 zł, Klubu Sportowego „Płomień” Połomia - 85.000 zł.  
Rozliczenie powyższych zadań złożono w terminach określonych w umowach. 
Sprawozdania zostały zatwierdzone przez Wójta Gminy. 
Ponadto Gmina udzieliła dotacji na zadania priorytetowe zawarte w Programie 
Współpracy Gminy Mszana z organizacjami pozarządowymi i innymi 
organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego: UMKS „Delfin” - 
40.000 zł, Caritas Archidiecezji Katowickiej Ośrodek św. Hiacynta i Franciszek  - 
20.000 zł, LKK GOS Mszana – 25.000 zł. W ramach tzw. małego grantu 
przyznano 5.000 zł dla Stowarzyszenia Enduro Mszana. Rozliczenie powyższych 
zadań złożono w terminach określonych w umowach. Sprawozdania zostały 
zatwierdzone przez Wójta Gminy Mszana. 
W 2021 r. w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu Gmina przyznała dotacje dla: 
LKS „Start” Mszana - 75.000 zł, KS „Płomień” Połomia - 85.000 zł. 
W ramach wspierania działalności pożytku publicznego dotacje udzielono dla: 
Caritas Archidiecezji Katowickiej Ośrodek św. Hiacynta i Franciszek  - 20.000 zł, 
UMKS „Delfin” - 40.000, LKK GOS Mszana – 25.000 zł, Stowarzyszenia Enduro 
Mszana – 10.000 zł. Podmioty będą składać rozliczenia powyższych zadań w 
terminach określonych w zawartych umowach. Do skontrolowanej 
dokumentacji Komisja nie wniosła uwag. 
Komisja skontrolowała również dotacje do Międzygminnego Związku 
Komunikacyjnego z siedzibą w Jastrzębiu Zdroju. Dopłata gminy do 
wozokilometra wynosiła 6,15 zł, natomiast od maja 2021 wzrosła do 6,43 zł. 
W 2020 r. dotacja gminy wyniosła ponad 615.000 zł.  
Plan finansowy na rok 2021 wynosi ponad 706.000 złotych. Wykonanie na dzień 
30.11.2021r. wynosi 648.000 złotych. Do przedstawionych informacji Komisja 
nie wniosła uwag.  
Komisja przygotowała również plan pracy na 2022 rok. 
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 Przewodniczący Rady Gminy z łączonego posiedzenia Komisji Spraw 
Społecznych oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury z dnia 13 grudnia 
2021 r.: 

Na posiedzeniu została ustalona stawka za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w 2022 roku na poziomie 33 złotych i zgoda na dopłatę gminy w 
związku z tym, że z wyliczenia arytmetycznego stawka powinna wynieść 37 zł.  
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała 7 wniosków o Nagrodę 
Wójta Gminy Mszana za osiągnięte wyniki sportowe. 
Obie komisje wypracowały również i pozytywnie zaopiniowały nowe 
regulaminy przyznawania Nagrody Gminy Mszana za osiągnięte wyniki 
sportowe oraz Nagród Gminy Mszana w dziedzinie twórczości artystycznej i 
upowszechniania kultury. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały także projekty uchwał w sprawie budżetu 
Gminy Mszana na 2022 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 
- 2029.  
Odczytane zostały wnioski klubu sportowego KS Płomień Połomia do Komisji 
Budżetu i Infrastruktury, w sprawie zabezpieczenia środków i ujęcia w budżecie 
gminy na rok 2022 budowy dwóch trybun krytych na obiekcie sportowym w 
Połomi, a także podwyższenia gminnej dotacji dla klubu sportowego do kwoty 
120.000 zł na prowadzenie działań statutowych. 
Na dzień dzisiejszy, zadanie takie jak budowa trybun na boisku w Połomi nie 
jest ujęte w budżecie, ewentualnie można byłoby je wprowadzić w trakcie roku, 
jeśli zwolnią się środki finansowe i zostanie uznana konieczność takiej 
inwestycji. 
Natomiast w sprawie podwyższenia gminnej dotacji dla klubu Skarbnik gminy 
poinformowała, że na wsparcie zadań z zakresu upowszechniania sportu w 
projekcie budżetu na 2022 rok została ujęta kwota 160.000 złotych, taka sama, 
jak w roku bieżącym. Podział tych środków następuje zgodnie z przepisami 
ustawy o sporcie w oparciu o otwarte konkursy ofert, dziś nie można 
powiedzieć, jaką kwotę otrzyma dany klub. 
Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał w sprawie swoich 
planów pracy na 2022 rok, planu pracy Komisji Rewizyjnej oraz Rady Gminy na 
2022 rok.  
W sprawach bieżących Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał: 
- w sprawie wydatków budżetowych, których realizowane planowane kwoty nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2021 r. 
- w sprawie zmiany budżetu Gminy Mszana na 2021 rok 
- w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji  
Do sprawozdań nie było pytań. 
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Pkt. 6. Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad - podjęcia 
uchwał w sprawie: 

 a/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na lata 2022 – 2029, 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Przedłożony przez Wójta Gminy projekt WPF został również zaopiniowany 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Opinię RIO odczytała Przewodnicząca 
Komisji Budżetu i Infrastruktury Pani Beata Wieszołek.  
Opinia RIO stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Do projektu nie było pytań. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad jego 
przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na 
lata 2022 – 2029, 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/248/2021 została podjęta. 
 

 b/ budżetu Gminy Mszana na 2022 rok, 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Przedłożony przez Wójta Gminy projekt budżetu został również zaopiniowany 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Opinię RIO o przedłożonym przez Wójta 
Gminy Mszana projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok odczytała 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Pani Beata Wieszołek.  
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Opinia stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Następnie Przewodnicząca B. Wieszołek odczytała opinię RIO o możliwości 
sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok 
Gminy Mszana. Opinia stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Pytania do projektu zadawali: 

 Radny Piotr Kuczera – czy w projekcie budżetu zostały uwzględnione 
podwyżki dla pracowników i w jakiej wysokości? 

 Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Małgorzata Gąsior – zostały uwzględnione 
podwyżki w kwocie 210 zł brutto na osobę. Podwyżki te dotyczą 
pracowników wszystkich jednostek gminnych. 

Więcej pytań nie było. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem 
uchwały. 
Głosowano w sprawie: budżetu Gminy Mszana na 2022 rok,  
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/249/2021 została podjęta. 
 

 c/ wydatków budżetowych, których realizowane planowane kwoty nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2021 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: wydatków budżetowych, których realizowane 
planowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 r. 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
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Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/250/2021 została podjęta. 
 

 d/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2021 rok 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: zmiany budżetu Gminy Mszana na 2021 rok,  
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/251/2021 została podjęta. 
 

 e/ wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on wypracowany i był opiniowany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w 
dniu 13 grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, 
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Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof 
Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Piotr Kuczera 
Uchwała Nr XXXVII/252/2021 została podjęta. 
 

 f/ pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Potrzeba przyjęcia uchwały zezwalającej na pokrycie części 
kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty została omówiona na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w 
dniu 13 grudnia br. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi,  
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/253/2021 została podjęta. 
 

 g/ projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla 
Policji 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
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- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: przekazania środków finansowych dla Policji,  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/254/2021 została podjęta. 
 

 h/ określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania Nagród 
Gminy Mszana za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej i 
upowszechniania kultury, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on wypracowany i był opiniowany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w 
dniu 13 grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: określenia szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania Nagród Gminy Mszana za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej i upowszechniania kultury, 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/255/2021 została podjęta. 
 

 i/ ustanowienia Nagrody Gminy Mszana za osiągnięte wyniki sportowe, 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on wypracowany i był opiniowany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w 
dniu 13 grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: ustanowienia Nagrody Gminy Mszana za osiągnięte 
wyniki sportowe, 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/256/2021 została podjęta. 
 

 j/ projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Mszana na 2022 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Był on opiniowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 6 
grudnia oraz na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz 
Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Roman Bura, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt. 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mszana na 
2022 r. 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/257/2021 została podjęta. 
 

 k/ planu pracy Rady Gminy Mszana na 2022 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: planu pracy Rady Gminy Mszana na 2022 r. 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/258/2021 została podjęta. 
 

 l/ planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Mszana na 2022 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Gminy 
Mszana na 2022 r. 
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Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/259/2021 została podjęta. 
 

 m/ planu pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady Gminy Mszana na 
2022 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: planu pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady 
Gminy Mszana na 2022 r. 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/260/2021 została podjęta. 
 

 n) wyrażenia stanowczego protestu wobec propozycji poprowadzenia 
przez Polskie Sieci Energetyczne linii 2 x 400 kV Jastrzębie-Zdrój-
Zebrzydowice-Godów na terenie Gminy Mszana 

Uzasadnienie projektu zostało na początku sesji przedstawione przez Wójta 
Mirosława Szymanka. 

Pytania zadawali: 

 Radny Piotr Kuczera – przez które tereny konkretnie ta linia miałaby 
przebiegać? 
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 W odpowiedzi Pan Wójt podał – przez teren Szybów Zachodnich od 
granicy z Gminą Godów, obok nowego ronda, dalej miałaby przecinać 
tereny kopalni Jastrzębie i część Gogołowej. Taki przebieg trasy 
proponują protestujący mieszkańcy Jastrzębia Zdroju. Propozycja 
Polskich Sieci Energetycznych omijała teren Gminy Mszana, natomiast po 
protestach w Jastrzębiu może być rozważany alternatywny przebieg. 
Niedawno odbyło się spotkanie z udziałem senator Ewy Gawędy w tej 
sprawie, na której Wójt wyraził protest wobec przebiegu linii przez 
Mszanę. Uchwała Rady Gminy byłaby dodatkowym wyrazem sprzeciwu 
wobec tych pomysłów. 

 Na pytanie Radnego P. Kuczery, czym jest podyktowana konieczność 
budowy linii, Pan Wójt odpowiedział, że nie ma na razie żadnych 
oficjalnych informacji z PSE, więc nie jest w stanie odpowiedzieć na to 
pytanie.   

Nie było więcej pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad 
przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia stanowczego protestu wobec propozycji 
poprowadzenia przez Polskie Sieci Energetyczne linii 2 x 400 kV Jastrzębie-
Zdrój-Zebrzydowice-Godów na terenie Gminy Mszana 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, 
Beata Wieszołek 
Uchwała Nr XXXVII/261/2021 została podjęta. 
 
Prowadzący obrady poinformował o wyczerpaniu tego punktu porządku obrad i 
przeszedł do kolejnego.  

Pkt. 7. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie 
międzysesyjnym 

Informacja Wójta Gminy o zarządzeniach podjętych w okresie międzysesyjnym 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
Sprawozdanie Wójta Gminy z odbytych spotkań w okresie od 30.11.2021 r. do 
20.12.2021 r. stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Pytania zadawali: 

 Radny Piotr Kuczera – czego dotyczyły zarządzenia w sprawie zmian budżetu? 
 Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy – od ostatniej sesji zostały podjęte 

dwa takie zarządzenia. Między innymi zmniejszono dochody bieżące w 
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dziale pomoc społeczna oraz wydatki w tym dziale, w związku z mniejszą 
dotacją z budżetu państwa, a także przesunięto środki w dziale oświata i 
wychowanie oraz w dziale kultura fizyczna. Wprowadzono zmiany w dziale 
oświata i wychowanie, przesunięto między innymi 11 .000 zł w przedszkolu z 
wydatków majątkowych na bieżące, zmiany były również w dziale 
administracja publiczna oraz rodzina. Dołożono środki na nagrody za 
osiągnięcia sportowe, gdyż brakowało tam 7.000 zł. 

 Na pytanie Pana Radnego Kuczery o tematy spotkań w Polskich Wodach 
oraz w sprawie Centralnego Portu Komunikacyjnego odpowiedzi udzielił Pan 
Wójt. Spotkanie z przedstawicielem Wód Polskich odbyło się na prośbę 
przedsiębiorcy, który wykupił od kopalni tereny przy ul. Moszczeńskiej w 
Mszanie. Część tych terenów Wody Polskie uznają jako zalewowe, co 
blokuje przedsiębiorcy działalność. Przedsiębiorca prosił Gminę o 
interwencję w tej sprawie. W spotkaniu uczestniczyła także Senator Ewa 
Gawęda. Natomiast spotkanie w sprawie CPK odbyło się on-line rankiem w 
dniu sesji. Przedstawiciele Centralnego Portu Komunikacyjnego 
poinformowali o planowanych na początku lutego spotkaniach 
konsultacyjnych z mieszkańcami, na których mają zostać zaprezentowane 
dwa warianty poprowadzenia szybkiej kolei.  

Więcej pytań w tym punkcie nie było. 

Pkt. 8. Wolne głosy i wnioski 

W tym punkcie Przewodniczący RG poinformował o korespondencji, która 
wpłynęła do Biura Rady: 

 wpłynęła uchwała Rady Miejskiej w Radlinie z dnia 30 listopada br. w 
sprawie apelu dotyczącego podjęcia pilnych działań mających na celu 
przeciwdziałanie drastycznym podwyżkom cen nośników energii dla 
gospodarstw domowych, 

 wpłynął od Wójta Gminy Raport z realizacji Programu Ochrony 
Środowiska dla Gminy Mszana na lata 2017 – 2020 z perspektywą do 
roku 2024. Dokument jest do wglądu w Biurze Rady Gminy, 

 Przewodniczący odczytał pismo Posła na Sejm RP Pana Krzysztofa 
Gadowskiego z informacją o złożonych przez niego do budżetu 
państwa na 2022 rok wnioskach mających wesprzeć inwestycje i 
zadania realizowane głównie przez samorządy. 

 
Następnie Pan Przewodniczący poinformował, iż wpłynęło do Wójta Gminy 
pismo mieszkanki Mszany w sprawie zajęć gimnastyki korekcyjnej w Szkole 
Podstawowej w Mszanie. Pani Monika Mrozek temat ten poruszyła na Zebraniu 
Wiejskim w Mszanie. Zgłosiła wówczas wniosek o sfinansowanie z funduszu 
sołeckiego na przyszły rok dodatkowych zajęć korekcyjnych dla chętnych 
uczniów klas I-III. Wniosek był wynikiem braku dla tych klas zajęć na basenie. 
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Mieszkanka wycofała wniosek po wypowiedzi obecnej na zebraniu 
wicedyrektor szkoły, będąc przekonana o postępach w tym kierunku w 
niedalekiej przyszłości. Ponieważ do połowy grudnia nie otrzymała informacji o 
uruchomieniu lub zamiarze uruchomienia takich zajęć w szkole, prosiła o 
poruszenie tej sprawy na sesji.  
 
Prowadzący obrady odczytał wyjaśnienia dyrekcji Szkoły Podstawowej w 
Mszanie w tej sprawie: 
Szkoła nie ma możliwości zorganizowania gimnastyki korekcyjnej. Zgodnie  
z rozporządzeniem MEN w sprawie ramowych planów nauczania dla 
publicznych szkół godziny do dyspozycji dyrektora szkoły mogą być 
przeznaczone na zajęcia rozwijające zainteresowania i uzdolnienia uczniów. 
Obecnie zgodnie z w/w rozporządzeniem w klasach I-III szkoły podstawowej 
prowadzone są lekcje wychowania fizycznego w wymiarze 3 godzin tygodniowo, 
dla klas IV –VIII - 4 godziny tygodniowo. Każda aktywność fizyczna zawiera w 
sobie elementy gimnastyki korekcyjnej. Ponadto klasy IV-VIII korzystają w 
ramach wychowania fizycznego z zajęć na basenie. 
Uczniowie ponadto mogą korzystać z następujących form aktywności 
pozalekcyjnej: 
1) od września do grudnia 2021 roku nauczyciele wychowania fizycznego oraz 
nauczycielka edukacji wczesnoszkolnej  prowadzili zajęcia ruchowe w ramach 
programu „WF z AWF – aktywny powrót uczniów do szkoły”. Zajęcia te 
zawierały także elementy gimnastyki korekcyjnej, gdyż głównym ich celem była 
poprawa kondycji fizycznej uczniów po zdalnym nauczaniu.  
2) przez cały rok szkolny nauczyciele wychowania fizycznego prowadzą 
pozalekcyjne zajęcia w ramach Wojewódzkich Klubów Sportowych w wymiarze 
2 godzin tygodniowo po 60 minut. 
3) od wielu lat prowadzone są także dofinansowywane przez organ prowadzący 
zajęcia Uczniowskiego Międzyszkolnego Klubu Sportowego „Delfin” . Zajęcia te 
prowadzone są na Krytej Pływalni w Połomi w wymiarze 2 godzin po 60 minut 
tygodniowo. Symboliczny koszt to 30 zł miesięcznie. 
Zgodnie z sugestiami MEiN zajęcia w ramach wspomnianego programu „WF z 
AWF” prowadzone będą nadal od nowego roku szkolnego. Nauczyciele 
postarają się prowadzić je pod kątem gimnastyki korekcyjnej. Jednak podczas 
prowadzenia takich zajęć w grupie nie jest możliwe indywidualizowanie 
ćwiczeń pod wadę postawy jednego ucznia. 

Głos zabierali: 

 Radna Ewa Wawrzyczny zwróciła uwagę, że z informacji szkoły wynika, iż są 
prowadzone różnego rodzaju zajęcia ruchowe. Poprosiła jednak, aby 
dodatkowo rozeznać możliwość zorganizowania zajęć typowo dla dzieci z 
wadami postawy. 
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 Głos w tej sprawie zabrał Z-ca Wójta Pan Błażej Tatarczyk informując, że w 
ramach Lokalnej Grupy Działania „Morawskie Wrota” był realizowany 
projekt „Zdrowo i sportowo”, w ramach którego odbywały się typowe 
zajęcia gimnastyki korekcyjnej na pływalni Nautica w Gorzycach. Z zajęć 
mogły korzystać dzieci z wszystkich gmin należących do LGD. Z naszej gminy 
korzystało tylko 1 dziecko. Być może dlatego, że wiązało się to z dalszymi 
dojazdami. Jest jednak szansa na uruchomienie kolejnej edycji tego projektu 
na Krytej Pływalni w Połomi. Projekt zakłada 20 godzin zajęć na uczestnika, 
zajęcia byłyby prowadzone w 12-osobowych grupach. Opłata za całość ma 
wynieść tylko 50 zł. Pobieranie opłaty ma być motywacją, aby zapisani 
uczestnicy na pewno korzystali z zajęć, jest to projekt unijny, który trzeba 
będzie rozliczyć. Projekt powinien ruszyć od marca 2022 roku. 

Dalej w sprawach bieżących głos zabierali: 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Mrowiec podziękował w imieniu 
swoim i komendanta Komendy Powiatowej Policji w Wodzisławiu Śl. za 
podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na 
dodatkowe patrole w gminie.  

 Radna Wioleta Szotek zapytała, czy został już rozeznany temat poprawy 
oznakowania dróg w Gogołowej? 

 Z-ca Wójta odpowiedział, że temat jest rozeznany, ale w tym roku nie ma już 
w budżecie środków na nowe oznakowanie. Będzie to sukcesywnie 
realizowane w przyszłym roku. 

 Radna Elżbieta Skorupa zgłosiła uszkodzenie drogi  - bocznej ul Centralnej na 
wysokości posesji p. Dudacy. 

 Z-ca Wójta odpowiedział, że był tam niedawno  remontowany odcinek. 
Zostanie sprawdzone, o który fragment i jakie uszkodzenia chodzi. 

 Na pytanie Radnego Marka Kotuli, czy CPK przedstawiło już jakąś konkretną 
trasę przebiegu szybkich kolei, Wójt Gminy odpowiedział, że na dzisiejszym 
spotkaniu zostały przedstawione dwa warianty, oba mają trafić do 
konsultacji. Gdy CPK dostarczy do gminy materiały w wersji elektronicznej, 
zostaną one przedstawione radnym na komisji. 

 Radna Ilona Mura zgłosiła potrzebę wzmocnienia monitoringu na altanie w 
Parku Aktywnej Rekreacji i na budynku OSP. Zostały wyremontowane drzwi 
w ubikacjach ogólnodostępnych, na altanie jest założone oświetlenie 
świąteczne. Byłoby szkoda, gdyby padło znów celem ataku wandali.   

 Pan Wójt odpowiedział, że w tym roku monitoring na pewno nie będzie już 
wzmacniany. Nad inwestycją trzeba się zastanowić w przyszłym roku. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Mrowiec zapytał, w związku z 
wycofaniem się firmy, jakie są szanse na dokończenie budowy chodnika przy 
ul. Centralnej w Połomi? 
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 Pan Z-ca Wójta odpowiedział, że Powiatowy Zarząd Dróg w Wodzisławiu, 
który ma realizować tę inwestycję, nie ma wpływu na decyzje firmy, która 
wycofała się z realizacji. Jest to na pewno efektem rosnących kosztów 
materiałów, robocizny, i innych kosztów. Przy obecnej sytuacji na rynku, 
inwestycje stają się coraz bardziej kosztowne. Przekazane dla Powiatu środki 
wrócą w tym roku do gminy, trzeba będzie je zabezpieczyć w przyszłym roku. 
Powiat ponownie będzie musiał ogłosić przetarg, władze Gminy będą 
naciskać, aby stało się to jak najszybciej. 

Więcej pytań i głosów w tym punkcie nie było.  

Pkt. 9   

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Marek Liśnikowski zamknął 
obrady XXXVII sesji Rady Gminy Mszana.       
 
Przewodniczący Rady Gminy 
/-/  
Marek Liśnikowski 
 
Protokołowała                                                 
/-/  
Mirosława Książek-Rduch                                      
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